

南亞路德會沐恩中學

中一自行分配學位面試取消通知(二零二二年九月入學)

鑑於「2019 冠狀病毒病」疫情依然嚴峻，為保障所有中一自行分配學位申請者、家長、本校教職員及學生的安全及健康，避免人群聚集，增加傳播病毒之風險，本校經法團校董會通過，決定取消原定於二零二二年三月五日(星期六)舉行的中一自行分配學位面試。不便之處，還望見諒。

本校收生甄選準則及比重經法團校董會通過後修訂如下：

項 目	大約比重
小五、小六學業成績（基本要求為中、英、數三科成績達 B 級或以上）及教育局提供之學生名次	70%
操行、課外活動、服務、獎項、專長、才能	30%

本校將按教育局之安排，於二零二二年五月四日(星期三) 透過書面及電話通知所有正取學生的家長，屆時請留意。

如有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電 26673129 或電郵至 info@ilc.edu.hk 與本校職員聯絡。

特此通知

南亞路德會沐恩中學示

二零二二年三月二十二日

SALEM-Immanuel Lutheran College

Notes to Applicants for Admission to Secondary One (Admission in September 2022)

22nd March, 2022

Due to the Covid-19 pandemic, the S1 Admission Interview on 5th March,2022 (Saturday) will be cancelled to protect the health of the applicants, parents, teachers and students. The modified Selection Criteria (as approved by the IMC) is listed as follow:

Items	Weighting
P5 and P6 Academic Results (Basic Requirements: B or above in Chinese, English and Mathematics) and Rank Order on the List Provided by the EDB	70%
Conduct, Extra-curricular Activities, Services, Awards, Expertise and Talents	30%

Parents of applicants in the Successful Lists for S.1 discretionary places will be notified by letter and phone on 4th May, 2022(Wednesday).

For any enquiries, please contact the school office by phone during office hour (Telephone: 2667 3129) or by email <info@ilc.edu.hk> .

Sorry for any inconvenience caused.

SALEM-Immanuel Lutheran College